

Title (en)

Device for the longitudinal displacement of a flexible web relative to a transversaly movable tool.

Title (de)

Vorrichtung für den Längsvorschub einer flexiblen Warenbahn gegenüber einem einen Quervorschub aufweisenden Werkzeug.

Title (fr)

Dispositif pour le déplacement longitudinal d'une bande flexible se trouvant en face d'un instrument se déplaçant transversalement.

Publication

EP 0387238 A2 19900912 (DE)

Application

EP 90890047 A 19900223

Priority

AT 42689 A 19890227

Abstract (en)

To make it possible for the web (3) to be drawn rapidly and accurately back and forth in the longitudinal direction over a support (2) relative to a tool (4) while maintaining a small space requirement, the feeding drive consists of deflection guides (6) provided on both run-off sides of the support (2), forming web loops (3a, 3b) between a clamping means (5) for the web (3) and the support (2), for the purpose of a reciprocal change in the loop length, being displaceable on the two support sides by means of an actuator (7). <IMAGE>

Abstract (de)

Um unter Einhaltung eines geringen Platzbedarfes die Warenbahn (3) rasch und genau gegenüber einem Werkzeug (4) in Längsrichtung über eine Auflage (2) hin- und herziehen zu können, besteht der Vorschubantrieb aus auf beiden Ablaufseiten der Auflage (2) vorgesehenen, zwischen einer Klemmeinrichtung (5) für die Warenbahn (3) und der Auflage (2) Warenbahnschläufen (3a, 3b) bildenden Umlenkführungen (6), die im Sinne einer gegengleichen Schlaufenlängenänderung auf den beiden Auflageseiten mittels eines Stelltriebes (7) verlagerbar sind.

IPC 1-7

B65H 20/24

IPC 8 full level

B65H 20/24 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65H 20/24 (2013.01); **B65H 2301/4491** (2013.01)

Cited by

FR2911860A1; CN101823642A; EP2594515A3; EP1428780A1; EP2966017A4; EP2468666A1; FR2969590A1; US7124798B2; US9932188B2; WO2014130925A3; WO2008096051A3; WO2007031571A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0387238 A2 19900912; EP 0387238 A3 19910410; AT 393372 B 19911010; AT A42689 A 19910315

DOCDB simple family (application)

EP 90890047 A 19900223; AT 42689 A 19890227